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§ 142 
Konsekvenser av exploatering av idrottsmark på Nockebyhovs 
bollplan                                           
Dnr 08.01.01/1209/2015 

 

BESLUT 
 

1. Idrottsnämnden godkänner redovisningen.  

2. Idrottsnämnden godkänner att en mindre del av idrottsmarken enligt markering på ortofoto 

på sidan 2, överförs till trafikmark för att möjliggöra föreslagen breddning av Tyska 

Bottens väg och idrottsnämnden förutsätter att motsvarande återställningsåtgärder för att 

behålla bollplanen i ett förskjutet läge bekostas av exploaterings-/vägprojektet.  

 
 
 

Ärendet 
Exploateringsnämnden har i ett genomförandeärende den 15 oktober 2015 beslutat om 

exploatering med överlåtelse av mark för bostäder inom Nockebyhov 1:1 och 2:22. I 

delområde B i detta ärende som berör Nockebyhov 1:1 och Nockebyhovs bollplan vid Tyska 

Bottens väg, ska 43 bostadsrätter uppföras. Samtidigt föreslås en breddning av nämnda väg 

med gångbanor på båda sidor. 

 

En viss del av den befintliga grusfotbollsplanen på nuvarande Y-mark behöver tas i anspråk 

och överföras till trafikmark. Fastighetskontoret och idrottsförvaltningen kan acceptera detta 

om ersättningsåtgärder vidtas som, genom viss förskjutning mot öster av planen, återskapar 

denna inom ramen för exploateringsprojektet enligt gällande ersättningsprinciper. Förslagsvis 

tas ett program fram av fastighetkontoret i samråd med idrottsförvaltningen. Det kostnadsbe-

räknade programmet översänds till exploateringskontoret till grund för 

exploateringsersättningen.   

 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Emilia Bjuggren (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 
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Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

 

 

 

 

§ 143 
Ung livsstil - Lägesredovisning av andel fysiskt aktiva barn och 
ungdomar i Stockholms stad samt vilka idrotts-, motions- och 
rekreationsanläggningar barn ungdomar och vuxna önskar att 
staden ska satsa på                                       
Dnr 03.02/1244/2015 

 
BESLUT 
 

Idrottsnämnden godkänner förvaltningens lägesredovisning. 

 
 

Ärendet 
Stockholms stads idrottsförvaltning genomför sedan tidigt 1980-tal i samarbete med 

Stockholms universitet kontinuerligt studier kring resursutnyttjande och effekter av offentligt 

driven eller understödd verksamhet inom fritidsfältet. 2013/2014 genomfördes den senaste 

resultatinsamlingen inom forskningsprojektet Ung livsstil. Utifrån denna studie presenteras i 

detta ärende hur stor andel av barnen och ungdomarna som är fysiskt aktiva, hur stor andel 

som är medlem i en idrottsförening, vilka specialidrotter som utövas i störst utsträckning samt 

vilka idrotts-, motions- och rekreationsanläggningar barn, ungdomar och vuxna tycker att 

staden ska satsa på.  

 

   

 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Emilia Bjuggren (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

 

 

Särskilt uttalande 


